
Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 1  /2007  w dniu 16.01.2008 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz.18.15 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak  Obecny 

 3. 
  

Jerzy Springer     
           

Obecny 

4. 
 

Leszek Bodus      Obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

Obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

 Obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

 Obecny 

8. 
 

Jerzy Piasecki Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1.  

2.  

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

3. Baltazar Bartkowiak – Dyrektor operatora ENEA Rejon Chodzież 
4. Wacław Ptak – Dyrektor PZD 
5. Michał Piechocki – Starosta Wągrowiecki 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. ___________________________________________________________ 

 
 
 

 
 

      ______________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 
 
 

 Pan Dyrektor Bartkowiak przedstawił informacje nt. remontów i inwestycji w 

Powiecie Wągrowieckim. 

Omówił modernizację sieci na ul. Bartodziejskiej.( propozycja Enei jest następująca : 

ENEA daje materiały, a wykonawstwo sfinansuje powiat.) 

Dyrektor omówił również remont ul. Średniej i zapewnił, że sieć będzie wyremontowana 

na koszt ENEA, a koszty związane z oświetleniem pokryje miasto. 

Pan Dyrektor Ptak przedstawił harmonogram prac inwestycyjnych remontów na 2008 rok. 

I. Zadania Inwestycyjne: 

1. Ul. Średnia 

2. Ul. Bartodziejska 

3. Przebudowa chodników: Gmina Wągrowiec i Gołańcz z współfinansowaniem z w/w 

gminami 

4. Droga Skoki – Antoniewo 

5. Droga  Wapno – Damasławek 

 

Zadanie remontowe na 2008 rok to przebudowa drogi przez miejscowość Żabiczyn. 

 Komisja Bezpieczeństwa wyznaczyła członków do składu komisji „ Prace 

Konserwatorskie” delegowany Radny Jerzy Springer oraz do „Komisji Konkursowej 

Organizacji Pozarządowych” delegowany Radny Leszek Bodus. 
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     _________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 
1.  
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

      5.3  Stanowiska 
 
Komisjia proponuje rozpoczęcie inwestycji na ul. Średniej z wyłączeniem spornych 

działek. 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 
 
5.4   Wnioski: 
 
 
Do Zarządu: Ponowienie wniosku dotyczącego muld na drodze Jagniewice – Nowiny oraz 
usunięcie zaniżenia na ul. Antoniewskiej ( na wysokości Rybakówki) 
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     _________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_______________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  Leszek Bodus      Józef Sulikowski 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
 
 
 

 


